
Skolebestyrelsesmøde mandag 4. marts 2023 17:30-20:00 på 
Krogårdskolen 

Fremmødte: Jesper, Janne, Martin, Michala, Malene, Søren (forældrerep.) Søren og Jesper 
(medarbejderrep.) Rasmus, Maria og Dan (ledelse og referat) 

 

REFERAT  

Mødeleder: Janne 

Skolebestyrelsen indledte mødet med en temadrøftelse omhandlende sager fra andre skoler, 
der har haft en voldsom mediebevågenhed i den seneste tid. 

 

1.Opsamling fra sidste møde (to-do liste)  Jesper 5 min 

Elevrådet nævnte temperaturen i lokalerne – hvordan gik det? – Ledelsen er blevet 
orienteret af teknisk service om, at de ikke kan regulere på varmen på skolen. Det bliver 
styret centralt. 

 

2. Nyt fra indskolingslederen   Janet 30 min 

Udsat. 

 

3. Nyt fra elevrådet    10 min 

Intet til referat. 

 

4. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min 

Medarbejderne: 

 Vi er i gang med at sætte rammerne for næste år. – Vi vil rigtig gerne have ansat de 
helt rigtige kolleger, men det er virkelig svært at ”fange dem” ind. (desværre ser vi 
generelle rekrutteringsproblemer pt i Greve.) Vi har haft opslag oppe 3 gange, men 
venter nu til vi nærmer os sommer. 

 Vi har fortsat store bekymringer i fht. Den specialpædagogiske analyse – 
udfordringerne virker uoverskuelige og økonomien er fortsat ikke på plads. 

 Den generelle økonomi på skolen strammer virkelig til. Vi får nej til eks. ekskursioner, 
hvis de koster penge... 

Ledelsen: 

 Det er rigtigt at vi har en rekrutteringsudfordring. Det bliver sværere og sværere at få 
eks. Matematik- og naturfagslærere. (vi har pt 2 ledige stillinger) 

 Mette Harder, vores skolechef har spurgt om hun må komme på besøg på vores april-
møde? 
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 Frandsens foto har meldt retur, at de gerne vil prøve at imødekomme vores ønsker og 
bliver derfor valgt som leverandør af skolefoto til næste år. 

 Hvad tænker SB om mere videoovervågning indendørs på skolen? – Punktet tages op 
på næste møde. 

 Etablering af CO-teaching-klassen fra næste skoleår fylder rigtig meget. Det er svært 
at rekruttere og skaber usikkerhed i organisationen. 

Skolebestyrelsen: 

Intet til referat. 

 

5. Nyt fra formanden     Jesper 10 min 

Intet til referat. 

 

6. Princip om lektiemængde   Martin 20 min 

God drøftelse af formål med lektier, hvad er lektier egentlig og kan man ændre princippet, så 
det handler mere om opbakning til børnenes skolegang – herunder at læse dagligt, støtte op 
om de gode rutiner og træne med stoffet/faget hjemme. 

 

7. Skolens kvalitetsrapport    Rasmus 20 min 

- Det hed det før, nu hedder det Skolens udviklingssamtale og foregår som en samtale 
mellem skolens ledelse og skolecenteret. 

På Krogårdskolen tager vi udgangspunkt i Skoleplanens punkter til udvikling – vi har valgt 
punkterne: 

 Inklusion og differentiering 
 Fleksibelt skoleår 

Centerets temaer 

 Overgang til ungdomsuddannelse 
 Styrket elevtrivsel (som bidrag til at nedbringe bekymrende fravær) 
 Inkluderende læringsmiljøer 
 Faglig udvikling 

Drøftelse af spændingsfelter og bekymringsområder eks. Elevernes læsning. 

Hovedkonklusionerne fra samtalen mellem skolens ledelse og centeret vil blive lagt på 
skolens hjemmeside. 

 

8. Skolens 60-års jubilæum   Rasmus 10 min 

Skal markeres til august. – Intet nyt. 
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9. Eventuelt og arbejdsgrupper   5 min 

Rasmus og Søren har møde m Skolens Venner i morgen. 

 

 

Kommende møder: 

Mandag 8. april Brug af IT-udstyr (Malene, Jesper)  uge 15 17.30-20.00 

Tirsdag 14. maj Holddannelse Malene  uge 20 17.30-20.00 

Torsdag 13. juni Michala uge 24 17.30-20.00 (sommerafslutning & kort 
gennemgang af vores principper) 
 

Emner til kommende møder: 

Fælles ferie-planlægning mellem skolerne 

Arbejdsgrupper: 

Kontaktforældre  Malene og Leise 
Styregruppe for digital skattejagt Mohammad og Leise 
 


